



Styrelsemötesprotokoll 2024-03-13

Plats: Boulehallen

Tid: 17:00

Närvarande: Herman, Birgitta, Carina Stenborg, Stefan & Leif

1. Mötets öppnande:

Herman öppnade mötet och hälsade samtliga välkomna.

2. Dagordning:

Denna stämdes av och godkändes.

3. Val av protokolljusterare jämte ordföranden på mötet:

Stefan valdes att utföra detta.

4. Ekonomi:

Ser bra ut, POM kommer att stå för vissa delar av boende, lunch mm på DM samt för seriespelen i Veteran samt Öppen klass. Beslut om exakt vad samt hur mycket kommer senare under våren.

5. Mixed-SM för klubblag:

Herman presenterade ett förslag på inbjudan som skall läggas fram på nätet i div forum.

POM kommer att ställa upp med 4 lag, Domare kommer Lennart Kjaer att vara.

Vi kommer att gå ut med lagen inom kort när vi har kompletterat med 2 damer till..

6. Triplett de POM:

Denna kommer att spelas i form av en Swiss monrad följt av slutspel. Det är i dagsläget 27 lag anmälda bl.a 6st svenska landslag som även kommer genomföra ett träningsläger i hallen under söndagen.

En inbjudan som kommer att läggas upp i div forum har tagits fram och presenterades av Herman.

Bl.a så kommer ett pris bestå av 1 plats i 4-lingen 2025 dock ej betald.

7. Seriespel:

Vi kommer representera med seriespelslag i Förbundsserien (Div1) samt WDBFs Öppen samt V55.

En anmälningslista om man är tillgänglig för spel i dessa lag kommer att läggas upp på vår hemsida.

Där kommer man att få tala om vilka av de olika datumerna man är tillgänglig. (vår samt höstsammandragen)

8. DM:

En anmälningslista till DM i Lidköping kommer också läggas upp på hemsidan. Dock om man har ett eget lag som vill spela ihop så kan man anmäla detta själva.

9. Kommittéer:

Festkommitté; Birgitta kommer att kolla upp om vilka som vill ingå i denna, återkommer med namn inom kort.

Fyrlingskommitté; Herman kommer att återkomma med 1 namn som kompletterar Herman, Robban samt Leffe.

Lotterikommitté; Leif återkommer med 1 namn inom kort som skall påminna oss om insamlingen från samtliga medlemmar gällande priser till våra kommande tävlingar. (alltså personen ifråga skall ej själv samla in priserna)

Uttagningskommitté; Leif kollar upp med 2 namn som kommer bolla ideér om lag till de tävlingar som POM tar ut lag till. Dvs Seriespel, Svenska cuppen osv.

10. Övrigt:

Priser tas tacksamt emot till våra kommande tävlingar.

Vi kommer under helgerna V36 alt. 37 försöka planera in ett klubbbyte med en annan klubb över en lördag-söndag med mat på kvällen etc. Vi återkommer senare med mer detaljer.

Vi kommer be Simon att kontrollera om vi kan få ett konto på ex Newbody där var och en kan gå in och beställa ur deras sortiment utan att någon i POM behöver att sköta om beställningar.

Vi kommer även be Simon att kontrollera med CZ-sport (Borås baserat) om vi kan få ett upplägg på liknande sätt (dvs man går själv in och beställer hämtar ut och betalar) gällande våra match/klubbkläder med klubbmärket påtryckt samt sitt egna namn om man så önskar, och ingen behöver hålla i och samla upp beställningar. Dagens leverantör byter modeller med jämna mellanrum och vi har ej lika design när vi spelar. Förmodligen kommer vi återgå till ursprungsfärgen (svart på alla) och ett POM emblem på rygg samt bröst. Man kan givetvis använda de gamla tröjorna men vid nybeställning så blir alla lika i framtiden.

I dessa ärenden återkommer vi med mer besked senare.

11. Nästa möte:

3 april kl:17.00 i Boulehallen.

12. Mötets avslutande:

Herman tackade närvarande på mötet som avslutades.

Vid protokollet:

Leif Mollberg

Justeras:

Herman Thorell

Stefan Gustafsson